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     Napřed dobrá zpráva. Oproti loňsku se nám podařilo obsadit všechny kategorie, tedy 

mladší chlapce i děvčata, stejně tak starší chlapce a děvčata. U těch jsme očekávali 

překvapení, neboť všechny tři sestry Hurníkovy se stolnímu tenisu věnují závodně.  

   Protože průběh turnaje nebyl zaznamenán, uvádím pouze výsledky. A s velkým potěšením 

nemusím po dobré zprávě z úvodu uvést zprávu špatnou, naopak, dobré zprávy pokračují.  

   Za mladší žáky vybojovali Tomáš Grygerek, Jakub Lenčo a Matěj Parchanský skvělé 1. místo. 

Mladší chlapce se nepodařilo vyfotit, foto je ilustrační, z loňska, zprava Kuba Lenčo a Tomáš 

Grygerek. Další dva Jirka Worek a Šimon Slováček již letos bojovali o kategorii výše. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                          

Starší chlapci nezůstali za ,,mladými“pozadu a 

v sestavě zleva Kuba Němec, Jirka Worek, Šimon 

Slováček a hráč v utajení Vojta Kozák úspěch 

mladších téměř zopakovali, bylo z toho skvělé 

2.  místo ! 
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     A děvčata ? Sedmačky překvapily, loni bojovaly v mixu za starší kategorii, letos se jim 

podařilo utrhnout v té své první místo. Takže vítězství!  

Zleva Sofie Kubešová, Nina Goryczková a Daniela Hollmannová  

 

                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   V kategorii nejstarších se bohužel sestrám Míši, Martině a Markétě Hurníkovým nepodařilo 

navázat na úspěchy ostatních. Těžkým, věřme, že náhodným, losem nepostoupila děvčata 

do finálových bojů. Skončily celkově na 6.-8. místě. A protože děvčata přišla na naši školu 

letos a vyfotit se je nepodařilo, foto chybí. Ale není všem soutěžím konec. Bude další kolo, 

hin sa hukáže ! 

    Všem zúčastněným patří díky, všem vítězům gratulace, poděkování patří panu Jožkovi 

Svatoňovi, který má stále stolní tenis na naší škole pod palcem.  

                             -sulu- 


